



环境物质不使用承诺书

Warranty of non-use of Environment-related Substances

应达利电子股份有限公司，兹此声明及保证自下页所载立本承诺书日起所有交付予客户之产品，包括但不限于产品所使用到的所有原物料，包装材料，设计、生产过程中所使用的所有原物料（以下统称「产品」），皆符合如下相关环保法令规定及要求：

Interquip Electronics (SHENZHEN) CO., LTD, we hereby declare and warrant that all products delivered to the customer, including, but not limited to, all raw materials, packaging materials, designs, and all raw materials used in the production process (hereinafter referred to as "products") are in compliance with the following environmental protection regulations and requirements as from the date of this warranty as set out on the next page:

- (1) 符合欧盟 94/62/EC 包装材料指令要求
- (2) 符合欧盟 2006/122/EC 全氟辛酸磺酸(PFOS)指令、符合无卤素要求
- (3) 符合 REACH 最新公告的高度关注物质 SVHC、REACH Annex 17 限制物质要求
- (4) 符合欧盟 RoHS 指令 2011/65/EU (RoHS 2.0)及其修订指令 2015/863/EU
- (5) 符合消费性产品中禁用特定有害物质 (PoHS) 禁令要求
- (6) 符合 ZEK 01.4-08 号文件多环芳烃 (PAHs) 指令要求
- (7) 符合持久性有机污染物的斯德哥尔摩公约 (POPs) 指令要求
- (8) 符合美国加州第 65 号提案《1986 年饮用水安全与毒性物质强制执行法》要求
- (9) 符合《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》(中国 RoHS2.0) 要求

- (1) Comply with the requirements of EU94/62/EC Packaging material Directive.
- (2) Comply with the requirements of EU 2006/122/EC (PFOS) Directive on perfluorooctane sulfonic acid and halogen-free requirements.
- (3) Comply with the High concern substance SVHC and Annex 17 of REACH.
- (4) Comply with the EU RoHS directive 2011/65/EU (RoHS2.0) and its appendix ii of the amendment directive (EU) 2015/863.
- (5) Comply with the requirement of Prohibition on Certain Hazardous Substances in Consumer Products (PoHS) directive.
- (6) Comply with the requirement of ZEK01.4-08(PAHs) directive for polycyclic aromatic hydrocarbons (PAHs).
- (7) Compliance with the requirements of the Stockholm Convention (POPs) Directive on persistent Organic pollutants.
- (8) Compliance with the requirement of California proposal No.65 of the drinking Water Safety and toxic substances Enforcement Act, 1986.
- (9) Compliance with the requirements of the regulations on the restriction of the use of Hazardous substances in Electrical and Electronic products (China RoHS2.0).

本公司承诺所提供之产品环境物质不使用承诺书或其化学检测报告其内容完全真实、完整，绝无任何欺伪或遗漏。

Our company undertake <warranty of non-use Environment-related substance> or its chemical test report to be completely true, complete and free from any fraud or omission.





应达利电子股份有限公司

INTERQUIP ELECTRONICS (SHENZHEN) CO., LTD

本公司愿接受并积极配合客户不定期稽核、抽检，当产品之材料规格、零组件、设计、制程技术、生产线、工厂厂址等变更时，本公司会主动告知客户并立即提供新版符合客户之要求相关证明文件。

Our company is willing to accept and actively cooperate with customers to audit or sampling test, when product material specifications, components, design, process technology, production line, factory site and other changes, our company will inform the customer and immediately provide update of supporting documents.

本公司知悉且了解若有任何违反相关环保法令或提供虚伪报告及/或文件之情事均将造成客户无法弥补的严重损害。因此，本公司同意对其因违反本保证书所为承诺致客户遭受之相应赔偿或责任。

The company aware if any violation of the relevant environmental regulations or the provision of false reports and /or documents will cause serious damage to our customers. Therefore, we agree to indemnify or be liable for any breach of this warranty.

本承诺书自本公司盖章后生效，且本承诺书之效力不因本公司内部变动而受影响。

The warranty shall take effect after the company has sealed, and the validity of the warranty shall not be affected by changes within the company.

此致

With best wishes

(立承诺书公司) 应达利电子股份有限公司

(Company name) Interquip Electronics (SHENZHEN) CO., LTD

(代表人) 

(Representative)

(公司地址) 深圳市宝安区福永街道凤凰社区腾丰一路2号

应达利电子厂厂房A栋第三层A、第四层，D栋
第一层、第二层、第三层

(Company address) 3F A & 4F of Block A, 1-3F of Block D, Interquip Electronics
Plant Building, No2 of Tengfeng Road 1, Fenghuang Zone,
Fuyong Town, Baoan District, Shenzhen City, Guangdong
Province, P.R. China

(公司电话) (86) 755 33251781

(Company telephone) (86) 755 33251781

(公司传真) (86) 755 29128486

(Company fax) (86) 755 29128486

(立承诺书日期) 2018.10.17 (公司印章)

(Date of establishment of guarantee) (Company seal)